
Kommissionen önskar dessutom fästa parlamentsledamotens uppmärksamhet på det faktum att ekonomiska
bidrag från kommissionen inte kan beviljas för åtgärder som gäller skog i områden som klassats som
högriskområden, om det inte finns en till kommissionen översänd plan för skydd mot skogsbränder. Denna
princip godkändes nyligen genom förslaget om stöd från EUGFJ till landsbygdsutveckling.

Kommissionen anser att det politiska handlingsutrymme som gemenskapen erbjuds genom fördraget är uttömt i
och med denna åtgärd. Den territoriella planeringen liksom politiken på skogsområdet, exempelvis ändringar i
markanvändningen eller beslut om återplantering av skog efter bränder, förblir i stor utsträckning medlems-
staternas ansvar. På grundval av de precisa rekommendationerna i Thomas-betänkandet om skogspolitik i
gemenskapen, som parlamentet antog i januari 1997, förbereder kommissionen f.ö. nu ett förslag rörande en
europeisk strategi för skogspolitik. Det står klart att skydd mot skogsbränder borde spela en viktig roll i en sådan
strategi.

4. Inom ramprogrammen för forskning och utveckling har kommissionen bidragit, och fortsätter att bidra, till
ett antal viktiga projekt rörande skydd mot skogsbränder (Fuego, Inflame, Prometheus etc.). Dessa åtgärder, som
har gett övertygande resultat, kommer att fortsätta även i framtiden och kommissionen anser därför inte att det är
motiverat att upprätta ett europeiskt forskningscentrum för att förebygga och bekämpa skogsbränder i EU:s
medelhavsländer.

(1) EGT L 217, 31.7.1992.
(2) EGT C 170, 4.6.1998.

(1999/C 96/116) SKRIFTLIG FRÅGA P-2374/98

från Sebastiano Musumeci (NI) till kommissionen

(17 juli 1998)

Angående: Olaglig invandring till södra Italien och den italienska regeringens underlåtenhet att agera

Under de senaste veckorna har det tyvärr gjorts ett oroväckande stort antal otillåtna landstigningar längs södra
Italiens kuster. Bara på Sicilien har på mindre än en vecka räknat till hundratals medborgare från Afrika som
värvats av organiserade ligor som sysslar med otillåtna transporter över Medelhavet. Den italienska regeringen
har visat sig vara olovligt försumlig i det att den inte vidtagit några konkreta åtgärder för att bemöta den
okontrollerade strömmen av invandrare, varav en majoritet lyckas undvika varje form av polis- eller hälso-
kontroll, och lyckas ta sig till andra medlemsstater där de går en svår tillvaro tillmötes och lätt blir utsatta för
brottsliga organisationer. Den italienska regeringen har med sin släpphänta politik misslyckats med att uppfylla
sina åtaganden enligt Schengenavtalet, och äventyrar därmed säkerheten och den allmänna ordningen i såväl
Italien som i resterande EU.

Anser inte kommissionen att den så snart som möjligt bör ingripa för att få den italienska regeringen att
respektera sina åtaganden och, om den italienska regeringen även i fortsättningen underlåter att agera, vidta
rättsliga åtgärder inför EG-domstolen?

Svar från Mario Monti på kommissionens vägnar

(22 september 1998)

Nej. I nuläget ligger bestämmelserna i Schengenavtalet ännu inte inom ramen för unionen och i princip är det
därför inte kommissionens uppgift att ta ställning till frågor som har att göra med tillämpningen av dessa
bestämmelser, vilka inte omfattas av unionens regelverk.

(1999/C 96/117) SKRIFTLIG FRÅGA E-2377/98

från Eryl McNally (PSE) till kommissionen

(27 juli 1998)

Angående: Gränsvärden för läkemedelsrester

Jag har fått ett brev från en av mina väljare som läst att den nya lagstiftningen om gränsvärden för läkemedels-
rester hos hästar skall träda i kraft efter den 1 januari 2000.
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